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Verslag vergadering Ouder-Schoolteam 30-05-2023 

Aanwezig:  Kate, Stephanie, Nancy, Gunther, Shari, Leen, Bart (ouders) Diane, Hilde, juf Evelyne  (school) 

Verontschuldigd: Liesbeth (Proclamatie L6), juf Stephany (ouders) 

 

VASTE AGENDAPUNTEN 

1. Vorig verslag werd goedgekeurd. 

2. Overlopen voorgaande activiteiten: 

 Bloemenslag:  

 Betalingen vooraf gingen vlot, wel wat werk vooraf. Meeste betalingen zijn tijdig betaald. 

 Op het einde van de forms geen duidelijk overzicht van bestelling en totaal bedrag 

=> Stamhoofd of ander systeem? 

 Bestellingen alfabetisch rangschikken in Excel of Access 

 Rustenborg: willen volgend jaar misschien ook bestellen: bestelformulier bussen 

 Losse planten: goed idee, 7 Potvaria direct verkocht, plantje van de week: te weinig geleverd; 

volgend jaar zeker opnieuw! Niet overdrijven. 

 Meeste bestellingen zijn tijdig afgehaald. 

 Klaarzetten ging vlot 

 Geoliede machine: bloemenslag zeker behouden. 

 Schoolfeest:  

 Veel te veel pasta: was lekker maar is niet echt een snack. Rond etenstijd was er een grote 

wolkbreuk waardoor mensen snel naar huis gingen. Misschien daarom minder verkoop 

Volgend jaar: ofwel uitbesteden (Jins/foodtruck) ofwel snack voorzien (bv. Hotdog) 

 Pasta koken: meer werk dan verwacht, water opwarmen in keuken en dan pas op gasbekkens 

plaatsen. 4u met (maar ) 3 mensen 

 Te weinig helpers op vrijdag 

 Te weinig helpers op zaterdag: vooraf heel wat stress bij organisatie. Op de dag zelf komt er 

dan toch wel wat volk nog opdagen maar juffen hadden hierdoor enkele standen niet 

ingericht. 

=> Eventueel week vooraf met flipchart aan schoolpoort mensen aanspreken om te komen 

helpen. 

 Probleem met terugnemen volle bakken: volgend jaar normaal 5 bakken per artikel. Goed 

navragen bij bestelling. 

 Chips te weinig (Nu 5 zout en 5 paprika, kan zeker x2), ijsjes ook op tegen het einde (net iets 

meer voorzien) 

 Gasbekkens: goedgekeurd. Slangen om de 5j. vervangen, terug in 2028. 



 Schorten wassen als taak: contact opnemen om goed af te spreken. 

Volgende keer ook eventueel ook hoezen van statafels laten wassen. 

 Foto’s voor Manna? Wie heeft deze?  

 Toog opstelling: goed, handig dat we het hele afdak hadden. Doorgeef toog was handig. 

 Boekenverkoop: tegenvaller, misschien niet genoeg promo. Ouders en kinderen willen op 

zo’n moment graag alle activiteiten zien en dan is een schoolfeest minder geschikt om 

boekenverkoop te doen. 

3. Werkgroepen 

 Proclamatie K3: 

 School gaat hier iets blijvends van maken. Wel steeds door ouders te organiseren. 

 Eerste vergadering is geweest, veel ouders aanwezig. 

 €400 budget gesponsord door OST. 

 26/06 14u15 – 15u15. 

 Cava vorig jaar: 30 Brut, 12 Rosé 

 Shari stuurt verslag door. 

 Proclamatie L6 

 Slechts 3 ouders aanwezig. Meer mensen hadden zich opgegeven maar toch niet komen 

opdagen. ☹  

 28/6  

 €600 budget gesponsord door OST. 

4. Financieel verslag werkjaar: 

Dit schooljaar €5.000 sponsoring gegeven aan de school. Dit is onder meer gebruikt om de speelplaats aan te 

pakken. 

Opbrengsten activiteiten: 

 Kinderdisco €1.900 

 ZP+ dag van de leerkracht/directie - €400 

 Quiz €1.300 

 Bloemenslag €1.900 

 Schoolfeest €2.100 

 Proclamaties - €1.000 

Er is beslist om momenteel geen extra sponsoring te geven maar deze volgend jaar wel. De school is op de 

hoogte dat er mogelijkheid is en dat de vraag gesteld kan worden indien het nodig is. 
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5. Planning volgend werkjaar: 

Dit schooljaar hebben we heel vaak met te weinig helpers gezeten. Dit zorgt voor een heel grote belasting bij 

de kern. Hierdoor kiezen we om volgend jaar beduidend minder activiteiten te organiseren. We gaan ook in 

overleg met de school een enquête doen bij de ouders ivm opkomst van helpers, activiteiten, … 

 26/08  Klusjesdag 

 5/10 Dag van de leerkracht 

 12/10 Startvergadering: bespreken vragenlijst, bepalen eerste activiteit 

 5/12 ZP-avond 

 31/1 Dag van de directeur 

 3/2 Eerste activiteit: kan volledig uitgewerkt worden (ideeën: lichtjeswandeling,  

 aperitiefconcert, …?) 

 4/5 Bloemenslag 

 25/5 Schoolfeest 

 …/6 Proclamatie K3 

 …/6 Proclamatie L6 

6. Varia: 

 Promo: standje op het kijkuurtje was in het verleden geen succes, uitleg op klasvergaderingen: 

ouders geven aan dat dit niet ideaal is. 

Voorstel: OST neemt een filmpje op als promo, dit kan op klasvergadering getoond worden maar ook 

achteraf verstuurd worden via nieuwsbrief.  

Directie bekijkt of ze dit ook doen, kan ook voor bv. zorg, turnen, … 

 Af en toe toch een flyer meegeven als reclame voor activiteiten. Niet ecologisch maar wel betere 

reclame. 

 

En dan nog aan iedereen die op een of andere manier geholpen heeft dit jaar… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op naar een volgend knaljaar! 


